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АВТОТРАНСПОРТНЫХ СРЕДСТВ 
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При авариях автотранспортных средств любое автотранспортное предприятие сталкивается с рядом вопросов, 

связанных с учетом убытков и с отражением расходов, понесенных вследствие дорожно-транспортных происшествий. 

Актуальными являются вопросы рассматриваемые автором и которые не рассмотрены в литературе по 

специальности: учет убытков ( расходов) по ремонту в случае, когда автомобиль не застрахован, действие нало-

говых положений при вычете убытков в результате аварий автотранспортных средств. 
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SOME ISSUES OF DETERMINING AND RECORDING LOSSES  

IN CASE OF MOTOR VEHICLE ACCIDENTS 

 In the event of a motor vehicle accident, any trucking company faces a number of issues related to the recognition 

of losses and the recognition of costs associated with road accidents. Topical are the issues that are considered by the 

author and that are not considered in the specialised literature: accounting of losses (expenses) for repairs in the case 

when the car is not insured, the effect of tax provisions when deducting losses as a result of motor vehicle accidents. 
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